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Zápis č. 1 ze zasedání Výboru dopravy 

 Zastupitelstva Libereckého kraje  

konaného dne 18. 01. 2022 

Přítomni: 11 členů výboru zastupitelstva kraje dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: Bc. Tomáš Levinský, David Schindler 

Hosté: dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: Ing. Zdeněk Borovička MBA, Ing. Jan Polák, Ing. Jan Růžička, Ing. Petr Správka 

Ověřovatelé: Jaroslav Demčák 

 

 

1. Zahájení 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík přivítal přítomné. 

Následně zahájil 1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2022. 

Konstatoval, že je Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje usnášeníschopný.  

 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík předložil 

k projednání návrh programu 1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

v roce 2022. 

 

Navrhovaný program: 
 

1. Zahájení         Josef Chuchlík 

2. Schválení programu jednání     Josef Chuchlík 

3. Volba ověřovatele zápisu     Josef Chuchlík  

4. Kontrola usnesení      Josef Chuchlík 

5. Aktualizovaný Jednací řád pro výbory Zastupitelstva Libereckého kraje  

Josef Chuchlík 

6. Informace z resortu dopravy     Ing. Jan Sviták 

▪ Informace z aktuální činnosti 

▪ Informace o projednaných materiálech na Radě Libereckého kraje 
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▪ Projednání materiálů předkládaných do Zastupitelstva Libereckého kraje  

7. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o.   Ing. Otto Pospíšil, Ph.D. 

▪ Informace z aktuální činnosti 

8. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o.   Ing. Jiří Zdražil 

▪ Informace z aktuální činnosti 

9. Informace koordinátora BESIP LK    Ing. Jan Polák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

10. Informace o činnosti KSS LK, p. o.    Ing. Jan Růžička 

▪ Informace z aktuální činnosti  

11. Informace o činnosti Silnice LK a.s.    Ing. Petr Správka 

▪ Informace z aktuální činnosti 

12. Informace o činnosti ŘSD ČR s. p. o.    Ing. Jan Wohlmuth 

▪ Informace z aktuální činnosti 

13. Různé        Josef Chuchlík 

   

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

▪ Aktualizovaný Jednací řád pro výbory Zastupitelstva Libereckého kraje 

▪ Navýšení závazku spolufinancování projektu „Silnice II/268 Mimoň – hranice 

Libereckého kraje“ 

 

Petr Král požádal o zařazení bodu do programu – Pronájem letiště v Hradčanech Lesům 

České republiky, s. p.  

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 1/22/VD/01 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání schvaluje předložený program  

1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2022. 

 

Hlasování: 

Celkem: 10 Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

3. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík navrhl ověřovatele 

zápisu Jaroslava Demčáka. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 1/22/VD/02 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání volí ověřovatele zápisu 

Jaroslava Demčáka. 
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Hlasování: 

Celkem: 10 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 1 Výsledek: přijato 

 

 

4. Kontrola usnesení      

 

Ke kontrole usnesení bylo konstatováno, že usnesení, přijatá na minulém zasedání výboru 

dopravy, byla přednesena na jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 21. prosince 2021  

a všechna výborem dopravy doporučená usnesení byla Zastupitelstvem Libereckého kraje 

přijata. 

 

 

5.  Aktualizovaný Jednací řád pro výbory Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík předložil  

k vzetí na vědomí Aktualizovaný Jednací řád pro výbory Zastupitelstva Libereckého kraje. 

Uvedl, že se jedná o upravený jednací řád výborů, který byl schválen na jednání Zastupitelstva 

Libereckého kraje dne 30. 11. 2021. Došlo k doplnění čl. IV odst. 1. Tento jednací řád je 

zavěšen i na webových stránkách kraje. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 1/22/VD/03 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje bere na vědomí Aktualizovaný Jednací řád  

pro výbory Zastupitelstva Libereckého kraje. 

 

Hlasování: 

Celkem: 10 Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

6. Informace z resortu dopravy 

 

Ing. Jan Sviták podal informace o materiálech projednaných na zasedáních Rady Libereckého 

kraje.  

Odbor dopravní obslužnosti: 

Ing. Sviták uvedl, že Rada Libereckého kraje projednávala bod Zajištění dopravní obslužnosti 

v relaci Varnsdorf – Nový Bor – Praha a schválila Dodatek č. 1 ke Smlouvě o veřejných 

službách č. OLP/3618/2021 – ČSAD Česká Lípa a.s. V důsledku ukončení provozu komerční 

linky společnosti Quick Bus řešil na konci loňského roku Liberecký kraj dodatečný požadavek 

Ústeckého kraje na zajištění dopravy nad rámec původní objednávky. Vzhledem k tomu, že 

Ústecký kraj nezajistil dopravní obslužnost v relaci uzavřením smlouvy s dopravcem, přistoupil 

resort dopravy aktivně k řešení vzniklé situace a předložil radě kraje řešení na základě smluv  

s našimi dopravci. Změna jízdních řádů byla realizována k 1. 1. 2022. Dále rada kraje 
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projednávala Další postup v projektu Modernizace odbavovacích systémů – KORID LK, spol. 

s r.o. Rada kraje projednávala informaci o přehledu funkcionalit na straně SW a HW ve veřejné 

linkové a železniční dopravě v projektu Modernizace odbavovacích systémů a vyčíslených 

nákladech na modernizaci. Rada kraje schválila navržený postup, na základě kterého bude 

KORID LK, spol. s r.o. dále jednat s dodavateli a zajistí u dopravců objednání funkcionalit 

nezbytných pro modernizaci odbavovacích systémů tak, aby projekt mohl být v roce 2022 

úspěšně dokončen. Dalším projednávaným bodem byla Studie proveditelnosti Mladá Boleslav 

– Liberec. Rada kraje projednávala informaci o dílčím plnění Studie proveditelnosti trati Mladá 

Boleslav - Turnov - Liberec - st. hranice (zpracovatel: SUDOP Praha, a.s., 11/2021) a rozhodla 

o uplatnění společných připomínek Libereckého kraje a statutárního města Liberec k této studii.   

K hlavním cílům LK se řadí vytyčit a chránit jediný, kvalitní, dlouhodobě konkurenceschopný 

územní koridor (PUR, ZÚR, ÚP), zásadně zlepšit železniční spojení Liberce s vnitrozemím  

na úroveň srovnatelnou s jinými regiony a zvýšit kvalitu napojení též pro Českolipsko, 

Semilsko a Turnovsko. Cílem je podpořit a deklarovat vysoký zájem regionu o zlepšení 

železničního spojení v ose Praha - Mladá Boleslav - Liberec - Görlitz. J. Sviták uvedl, že  

na dnešním zasedání rada kraje schválila Dodatek č. 4 ke Smlouvě o veřejných službách  

v přepravě cestujících veřejnou drážní dopravou k zajištění dopravní obslužnosti Ústeckého 

kraje a Libereckého kraje na linkách U11, T8 a L2 č. OLP/5294/2019, uzavíraný mezi 

Libereckým krajem, Ústeckým krajem a společností České dráhy, a.s. Dodatkem dochází  

ke stanovení rozsahu objednaného dopravního výkonu pro období platnosti jízdního řádu 

2021/2022 a k aktualizaci výše cen pro rok 2022.  

Odbor silničního hospodářství: 

Ing. Sviták uvedl, že Rada Libereckého kraje projednávala a schválila Dodatek č. 2 k Veřejné 

zakázce „Silnice II/270 Mimoň – Noviny pod Ralskem“, jehož předmětem jsou méněpráce  

ve výši 551.494,48 Kč bez DPH, čímž dojde ke snížení ceny díla na celkovou částku 

14.189.915,45 Kč bez DPH. Dále byl schválen Dodatek č. 4 k Veřejné zakázce „Silnice II/262 

Česká Lípa - Dobranov“, jehož předmětem jsou vícepráce ve výši 211.880,71 Kč bez DPH, 

méněpráce ve výši 575.877,21 Kč bez DPH, čímž dojde ke snížení celkové ceny o 363.996,48 

Kč bez DPH na 167.388.813,30 Kč bez DPH. Dále rada kraje projednávala Zahájení zadávacího 

řízení veřejné zakázky „Silnice III/29021 Kateřinky u Liberce, opěrná zeď II“ Krajskou správou 

silnic Libereckého kraje, příspěvkovou organizací. Uvedl, že původní veřejná zakázka byla 

schválena na jednání rady kraje dne 29. 6. 2021, následně byla zahájena, ale do konce lhůty  

pro podání nabídek zadavatel neobdržel žádnou nabídku. Z tohoto důvodu byla zakázka 

zrušena. Dále rada kraje schválila Dodatek č. 2 k Veřejné zakázce „Most ev. č. 26832-6 - 

Provodín, most přes Robečský potok“ a Dodatek č. 2 k Veřejné zakázce „Silnice III/2716 

Hrádek nad Nisou, ul. Liberecká - Oprava komunikace a výstavba chodníku ul. Liberecká, 

Hrádek nad Nisou“. 

Na závěr dal Ing. Sviták prostor pro diskuzi. 

 

Proběhla diskuze ke zlepšení železničního spojení v ose Praha - Mladá Boleslav - Liberec – 

Görlitz: J. Sviták, O. Pospíšil, J. Chuchlík 

 

Ing. Monika Šulcová doplnila informaci ze včerejšího zasedání Komise pro dopravu - Asociace 

krajů České republiky. Uvedla, že Ministerstvo dopravy ČR navrhuje snížení slev z jízdného,  
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a to z původních 75 % pro žáky, studenty a seniory na 50 %, s tím, že tato změna by byla 

realizována od 1. dubna 2022. 

 

Proběhla diskuze ke slevám z jízdného a navýšení příspěvku obcí/měst v Libereckém kraji na 

dopravní obslužnost: O. Pospíšil, J. Sviták, J. Chuchlík, M. Šulcová, J. Demčák 

 

 

V 15:53 hodin se na jednání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje dostavila Eva 

Zbrojová, počet přítomných členů výboru dopravy 11. 

 

 

Projednání materiálů do 1. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 25. 01. 2022 

 

Ing. Jan Sviták představil a podrobněji okomentoval členům výboru materiál, který obdrželi  

a bude předložen k projednání na 1. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje, které se koná 

dne 25. 01. 2022. 

 

Navýšení závazku spolufinancování projektu „Silnice II/268 Mimoň – hranice 

Libereckého kraje“- k bodu jednání ZLK 1/22/37 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 1/22/VD/04 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje schválit  

1) navýšení závazku předpokládané výše spolufinancování projektu „Silnice II/268 Mimoň – 

hranice Libereckého kraje“ Libereckým krajem z původní částky 41.710.000 Kč na novou 

částku do výše 57.732.100 Kč a jeho rozložení v letech 2017 až 2023,  

2) snížení předpokládané výše předfinancování daného projektu Libereckým krajem z původní 

částky 162.990.000 Kč na novou částku do výše 156.967.898 Kč a jeho rozložení v letech 

2017 až 2023 

a uložit Mgr. Jiřímu Ulvrovi, členovi rady kraje, řízení resortu hospodářského a regionálního 

rozvoje, evropských projektů, územního plánování a rozvoje venkova, zajistit další postup. 

 

Hlasování: 

Celkem: 11 Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

7. Pronájem letiště v Hradčanech Lesům České republiky, s. p. 

 

Petr Král informoval o pronájmu letiště v Hradčanech Lesům České republiky, s. p. Na letišti 

v Hradčanech dochází ke skladování dřeva, které je naváženo až z Ústeckého kraje a následně 

voženo přes Mimoň na nádraží. Během čtyř měsíců se jedná o 50 tis. m³ dřeva. Dřevo je 
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naváženo v nákladních vozidlech o hmotnosti cca 50 tun, což má negativní dopad na krajské  

a místní komunikace. Uvedl komunikace, které jsou v havarijním stavu. 

Ing. Jan Sviták přislíbil ve spolupráci s KSS LK, p. o. připravit podrobnější zprávu týkající se 

této problematiky. 

 

 

8. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Ing. Otto Pospíšil, Ph.D., informoval, že aktuálně probíhá vyhodnocování změn jízdních řádů. 

Některé náměty a připomínky pak budou zapracovány k březnové změně jízdních řádů, a to 

především v oblasti Českolipska. 

Uvedl, že zároveň postupně probíhá stabilizace nového způsobu odbavovaní na mezikrajských 

linkách. Problémy s odbavováním byly již zmíněny na minulém zasedání výboru dopravy. 

Dále zmínil situaci v dopravě s ohledem na covid. Uvedl, že od 1. ledna 2022 k dnešnímu dni 

nebylo odjeto 7 spojů, což je ve srovnání s jinými kraji „docela dobré“. KORID LK, spol. s r.o. 

situaci nepodceňuje a sleduje u dopravců, jak jsou na tom s řidiči a připravuje opatření  

pro případ, že by se situace zhoršila. 

Informoval, že pokračuje projekt modernizace odbavovacích systémů a probíhají opravy  

v rámci mobilní aplikace Idolka. 

 

Proběhla diskuze ohledně informovanosti při výpadku spojů skrze starosti obcí a měst:  

J. Demčák, J.Sviták, O. Pospíšil 

 

 

9. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o. 

 

Ing. Jiří Zdražil podal aktuální informace o činnosti společnosti Autobusy LK, s.r.o. Informoval 

o chystaném auditu ve společnosti Autobusy LK, s.r.o., který by měl být vyhotoven nejpozději 

začátkem března 2022, aby mohl být do konce března předložen Radě Libereckého kraje.  

Dále informoval o připravované zprávě ohledně reorganizace, ekonomizace a fungování 

společnosti Autobusy LK, s.r.o.  

 

Martin Bobek doplnil podrobnější informace ohledně výpadku spojů a postupu s tím spojeným. 

Nastínil situaci v ČR, kde jsou výpadky i mnohonásobně vyšší. 

Dále podal další informace ohledně vstupu dopravce do oblasti Českolipska. 

 

 

10. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 
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11. Informace o činnosti KSS LK, p. o.  

 

Ing. Jan Růžička se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

12. Informace o činnosti Silnice LK a.s. 

 

Ing. Petr Správka se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

13. Informace o činnosti ŘSD ČR s. p. o. 

 

Ing. Jan Wohlmuth podal aktuální informace o činnosti ŘSD ČR s. p. o. a podrobněji seznámil 

přítomné s plánovanými stavbami v roce 2022 ve Správě Liberec. 

Na závěr dal prostor pro diskuzi. 

 

Diskuze: J. Demčák, J. Sviták 

 

 

14. Různé 

- 

 

 

Na závěr předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík poděkoval 

všem za účast na dnešním zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje. 

 

 

Ověřovatel zápisu: 

 

 

 

………………………………. 

Jaroslav Demčák 

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje  

 

 

 

………………………………. 

Josef Chuchlík 

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

Liberec 18. ledna 2022  

Zapsal: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník  


